
 Bebru pagasta Iedzīvotāju padomes protokols Nr. 2  

 

2024. gada 5.augustā plkst. 19.00 Bebru pagasta pārvaldes telpās. 

Piedalās: Jolanta Arāja, Justīne Bite, Ilmārs Klaužs, Sarmīte Plūme, Māris Riekstiņš, Sarmīte 
Rode, Zita Šteinberga, Artis Zvejnieks. 

Nepiedalās: Maija Zeilāne. 

Piedalās seši Bebru pagasta iedzīvotāji. 

 

Sapulci vada Bebru pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Ilmārs Klaužs. 

 

Darba kārtība 

1. Ilmārs Klaužs informē par šobrīd aktuālāko jautājumu – iespējamu centrālās ūdens 
apgādes un kanalizācijas pakalpojumu cenu celšanos Bebru pagastā. Pašvaldība plāno, 
ka cena par 1 m3 ūdeni + kanalizāciju pieaugs par EUR 1,26. Ievērojams pieaugums 
paredzēts asenizācijas pakalpojumiem.  
I.Klaužs ir pieprasījis caurskatāmu finanšu aprēķinu šādam cenu kāpumam. Jau 2023. 
gada jūnijā Bebru pagasta iedzīvotājiem ievērojami pacēla izmaksas par ūdeni un 
kanalizāciju. Padomes priekšsēdētājs piedalīsies Aizkraukles novada domes Finanšu  un 
tautsaimniecības jautājumu komitejas sēdē 15. augustā. Šo jautājumu Iedzīvotāju 
padome uzskata par prioritāru. To pastiprināja arī jautājumi un satraukums no 
iedzīvotājiem, kuri piedalījās sēdē.  
 

2. Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja Ilmāra Klauža atskaite par padomes pirmajā 
sapulcē ( 01.07.2024.) aktualizētajiem jautājumiem.  

I.Klaužs ir ticies ar Bebru pagasta pakalpojumu centra vadītāju Jolantu Mašinsku, Bebru pagasta 
komunālās nodaļas vadītāju Juri Bāru un Kokneses apvienības pārvaldes vadītāju Agritu 
Vagoliņu. 

 Īss kopsavilkums: 

1) saņemts atbalsts aizsargžoga ierīkošanai pie bērnu rotaļu laukuma un stadionā pie basketbola 
laukuma; 

2) “driftēšana” Bebru pagasta centrā nedaudz ir pierimusies; paldies iedzīvotājiem, kuri sūtīja 
foto liecības uz Iedzīvotāju padomes e-pastu; Jolanta Mašinska redz iespēju uzlikt papildus divas 
novērošanas kameras; 

3) par prioritāri attīstāmo projektu uzskatāma stieņu sekciju izvietošana bebru stadionā – 
jāizzina izmaksas, jāsadala projekts vairākos posmos; šis būtu pirmais projekts, kas iesniedzams  



Aizkraukles novada 2025. gada budžetam konkursā par līdzdalības budžetu ( tā noteikumi vēl 
nav zināmi); 

4) pašvaldība uzstādīs divas norādes uz Mežaparka estrādi;  

5) Mežaparka iebrauktuvju barjeras tiks atjaunotas ( ar metināšanu palīdzēs Iedzīvotāju 
padomes loceklis Māris Riekstiņš); 

6) pludmales volejbola laukumam Bebru stadionā akūti nepieciešama žogs, jo auduma siets 
rada lielus materiālos zaudējumus; sporta nozares vadītājs Artis Zvejnieks gatavos pieprasījumu 
pašvaldības 2025. gada budžetam; 

7) par novadgrāvja apaudzes tīrīšanu pašvaldība rakstīs pieprasījumu VNĪ, lai to iztīrītu;   

8) Latvijas Valsts ceļi neieguldīs papildus līdzekļus esošo autobusa pieturu labiekārtošanā, jo 
2025. gadā ir paredzēts sākt šī autoceļa posma renovāciju; 

9) nākamajā peldsezonā Iedzīvotāju padome lūgs pagasta pakalpojumu centram atvest smilšu 
kravas Ornicānu dīķa labiekārtošanai;   

10) Iedzīvotāju padomes locekle Sarmīte Rode rosina iesaistīt talkā Bebru pamatskolas 
skolēnus, lai pirms Lāčplēša dienas sakoptu Zutēnu kapos esošos Lāčplēša ordeņa kavalieru un 
Latvijas  Neatkarības kara cīnītāju kapus; 

11) Iedzīvotāju padome uzsver, ka kultūras pasākumu klāsts Voldemāra Jākobsona memoriālajā 
’muzejā šovasar ir plašs un daudzveidīgs un tas labi iekļaujas Bebru pagasta kopīgajā kultūrtelpā; 
gaidāmas vēl jaunas izstādes un koncerts; 

12) lai nodrošinātu informatīvo saikni, ir izveidota Iedzīvotāju padomes e-pasta adrese: 
bebru.padome@gmail.com; 

13) informācija tiks izvietota arī Bebru pagasta pakalpojumu centra Facebook kontā, kā arī pie 
informatīvajiem stendiem pagastā. 

 

3.  Aktuālie jautājumi Bebru pagasta iedzīvotāju labklājībai. 

Pēc iedzīvotāju ierosinājuma aktualizēts jautājums par VSIA Latvijas Valsts ceļi plānoto 
krustojuma pārbūvi Bebru pagasta centrā pie veikala “Ziedi”. Par to līdz šim ir maza informācija. 

Iedzīvotāji interesējas, vai Bebru pagasta pārvalde var dabūt (iznomāt?) pacēlāju, lai Bebru 
pamatskolai iztīrītu notekcaurules un notīrītu logus.  

S.Plūme informē par iespēju piedalīties Zemgales novada aktīvo iedzīvotāju forumā Jelgavā 9. 
un 10. augustā, 

 

4.  Padomes sēdes kopsavilkums. 

Bebru pagasta Iedzīvotāju padome nolēma: 

mailto:bebru.padome@gmail.com


1) sekot līdzi centralizētās ūdens apgādes un kanalizācijas tarifu iespējamām izmaiņām 
Bebru pagastā; 

2) iegūt VSIA Latvijas Valsts ceļi plānoto projektu krustojuma pārbūvei Bebru centrā 
2025.g. un to izvērtēt atbilstoši iedzīvotāju interesēm un drošībai; 

3) izteikt pateicību Bebru pagasta kultūras nozares vadītājai Renātei Jaudzemai par radoši 
un daudzpusīgi organizētiem Bebru pagasta svētkiem 20.jūlijā. 

 

 

Padomes sēdes vadītājs                                                          Ilmārs Klaužs 

Padomes sēdes sekretāre                                                       Sarmīte Plūme 


